

ORDERS OF REFERENCE

Monday, September 16, 1985

ORDERED,—That the following Members do compose the Legislative Committee on Bill C-45, An Act respecting employment and employer and employee relations in the Senate and House of Commons:

<u>Members</u>	
Bernier	Ellis
Bourdria	Gauthier
Cassidy	Grisé
Cooper	Hicks
Copps	Joncas
Cossitt	Lewis
Côté (Lac-Saint-Jean)	Malone
Crouse	McGrath
Dick	Murphy
Domm	Vankoughnet—(20)

ATTEST

Wednesday, March 26, 1986

ORDERED,—That the following Members do compose the Legislative Committee on Bill C-45, An Act respecting employment and employer and employee relations in the Senate and House of Commons:

<u>Members</u>	
Cassidy	Grisé
Copps	Lewis
Crouse	McGrath—(7)
Ellis	

ATTEST

Tuesday, April 29, 1986

ORDERED,—That Bill C-45, An Act respecting employment and employer and employee relations in the Senate and House of Commons, be referred to a Legislative Committee.

ATTEST*pour Le Greffier de la Chambre des communes*

MICHAEL B. KIRBY

for The Clerk of the House of Commons

ORDRES DE RENVOI

Le lundi 16 septembre 1985

IL EST ORDONNÉ,—Que le Comité législatif sur le projet de loi C-45, Loi concernant les relations collectives entre employeur et employés au Sénat et à la Chambre des communes soit composé des députés dont les noms suivent:

<u>Membres</u>	
Bernier	Ellis
Bourdria	Gauthier
Cassidy	Grisé
Cooper	Hicks
Copps	Joncas
Cossitt	Lewis
Côté (Lac-Saint-Jean)	Malone
Crouse	McGrath
Dick	Murphy
Domm	Vankoughnet—(20)

ATTESTÉ

Le mercredi 26 mars 1986

IL EST ORDONNÉ,—Que le Comité législatif sur le projet de loi C-45, Loi concernant les relations collectives entre employeur et employés au Sénat et à la Chambre des communes, soit composé des députés dont les noms suivent:

<u>Membres</u>	
Cassidy	Grisé
Copps	Lewis
Crouse	McGrath—(7)
Ellis	

ATTESTÉ

Le mardi 29 avril 1986

IL EST ORDONNÉ,—Que le projet de loi C-45, Loi concernant les relations collectives entre employeur et employés au Sénat et à la Chambre des communes, soit déferé à un Comité législatif.

ATTESTÉ*pour Le Greffier de la Chambre des communes*

Robert Marleau

for The Clerk of the House of Commons